关于报名参加首都体育学院第48届运动会的通知

Notice on Signing Up for the 48th CUPES Sport Games

一、竞赛时间及地点

1. Competition time and place

时间: 2022年4月19~20日(星期二、三)

地点:

主赛场:校内田径场

分赛场:根据项目不同分布于校内田径场、体操馆、篮球场等多个室内外的场地

或场馆

Time: April 19-20, 2022 (Tuesday & Wednesday)

Place:

Main venue: Sports field on campus

Sub-competition venues: According to different events, the Games will be held in multiple indoor and outdoor venues such as Sports field, Gymnastics hall, Basketball courts, etc.

二、竞赛项目设置与时间表

2. Competition settings and timetable

(一)项目设置

运动会共设田径、篮球(三对三)、排球、足球(三人制)、跳绳、健美操、健体、乒乓球、羽毛球、武术、游泳、户外运动、轮滑和中国式摔跤14个项目。(注意:报名时一定要确保自己的身体条件适合参加该项目的竞赛,健康与安全第一!)

(1) Competition settings

The Games will consist of 14 events including track and field, basketball (3-on-3), volleyball, football (3-person per group), rope skipping, aerobics, bodybuilding, table

tennis, badminton, martial arts, swimming, outdoor sports (rock-climbing), roller skating and Chinese wrestling. (Note: When registering, you must ensure that your physical conditions are suitable for participating in certain events. Health and safety come first!)

(二) 时间表

开幕式: 4月19日8:00~9:00

田径比赛: 4月19日9:00~12:00

其他项目比赛: 4月19日14:00~17:00

4月20日8:00~12:00

接力比赛: 4月20日14:00~15:00

闭幕式: 4月20日16:00~17:00

(2) Timetable

Opening Ceremony: April 19, 8: 00 ~9: 00

Track and field individual events: April 19, 9:00~12:00

Other events: April 19, $14:00 \sim 17:00$

April 20, 8:00~12:00

Relay race: April 20, 14:00~15:00

Closing Ceremony: April 20, 16:00~17:00

三、奖励与处罚

3. Awards and Penalties

- (一) 获得单项比赛前8名和团体项目比赛前6名将会获得精美的证书及奖品
- (二)若无故缺席所报名的比赛,则每缺席 1人,留学生队的团体总分将会扣 2分
- (1) The top 8 in individual events and the top 6 in team events will receive exquisite certificates and prizes.
- (2) In case of unexcused absence from the registered competition, 2 points will be deducted from the total score of the international students team for each person who is

absent.

四、报名方式: 扫描下方二维码并填写报名表

4. How to register: Scan the QR code below and fill out the registration form



国际教育学院 2022 年 3 月 22 日